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PROTOKÓŁ  Nr XXXI/ 2009  
 

z przebiegu XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 26 lutego 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał, radnych, Burmistrza Wiesława Czyczerskiego, 
Zastępcę Burmistrza Jana Makarewicza, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, kierowników 
jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, zaproszonych gości: Dyrektora I Gimnazjum w 
Zbąszynku Adriannę Kosicką- Matuła,  byłego Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zbąszynku 
Tadeusza SierŜanta, Prezesa Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Zbąszynku 
Ninę Cybulską – Freyer, pierwszą Przewodniczącą Rady Rodziców Ewę Szymańską,  
obecną przewodniczącą Rady Rodziców w I Gimnazjum w Zbąszynku GraŜynę Ozdowską. 
Następnie Przewodniczący Rady powitał stypendystów za osiągnięcia w nauce języka 
niemieckiego: Anastazję Szymańską, Jagodę Klabisz oraz Państwa ElŜbietę i Karola 
Skrzetuskich, rodziców którzy reprezentowali nieobecnego stypendystę Stanisława 
Skrzetuskiego. Następnie Przewodniczący Rady  stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum dla 
prawomocności obrad /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
Radny Andrzej Budych 
 
Rada Miejska minutą ciszy uczciła pamięć zmarłych – Tadeusza Jakubowskiego, teścia 
Burmistrza, Edwarda Danysza, byłego członka Zarządu MKS „Syrena” oraz Wincentego 
Śleziaka, gminnego lekarza weterynarii. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Marii Dobry (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Marię Dobry funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 
Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Maria Dobry. 
 
Do pkt.3.  

 
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 

     Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8.   Oświadczenie w sprawie uczczenia 10-lecia istnienia Gimnazjum w Zbąszynku  
9.   Polityka społeczna w zakresie działalności OPS, w tym: 

1) Sprawozdanie z działalności finansowo-rzeczowej OPS za rok 2008 rok 
2) Stan organizacyjny, wskaźniki oceny i zamierzenia OPS na 2009 r. 

10.   Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych za 2008 rok 

11. Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
za 2008 rok 

12. Podjęcie uchwał 
a) w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 
 (projekt nr 1) 
 b)  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 
 (projekt nr 2) 
c)   w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli (projekt nr 3) 
d)   zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych oraz umieszczenia w pasie drogowym urządzeń 
infrastruktury technicznej, obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 
zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam  
(projekt nr 4) 

13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 
 

Podczas przedstawiania porządku obrad na salę przybył radny Dariusz Drosik. Aktualna liczba 
radnych - 13.  
 
 Zmian do porz ądku obrad nie zgłoszono. 
 
Nad przyj ęciem porz ądku głosowano jednogło śnie. 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
przez czas trwania sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie 
przyjęty w pkt.14 porządku obrad. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6  
 

Informacja Burmistrza z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym 
 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 29 stycznia 2009 r.  
do 25 lutego 2009 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Krzysztof Krzywak zgłosił zapytanie kiedy moŜna spodziewać się wykonania 
chociaŜ fragmentu utwardzenia, by umoŜliwić dojście do zabudowań na ul. Platanowej? 
 
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił następujące zapytania: 
- w nawiązaniu do informacji z działalności referatów UM w temacie odbytego spotkania z 

prof. Łomotowskim, zgłosił zapytanie co dalej dzieje się z oczyszczalnią, jaki jest obecnie 
stan prawny sprawy sądowej? 

- czy w tym roku odbyło się podsumowanie działalności kulturalnej w Regionie Kozła, które 
co roku odbywało się na przełomie stycznia i lutego?  

 
Do pkt.8  
 

Oświadczenie w sprawie uczczenia 10-lecia istnienia G imnazjum w Zb ąszynku 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał treść Oświadczenia Rady Miejskiej w 
Zbąszynku w sprawie uczczenia 10-lecia istnienia Gimnazjum w Zbąszynku /oświadczenie 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Podczas odczytywania Oświadczenia na salę przybył radny Sylwester Budych. Aktualna liczba 
radnych - 14.  
 
Rada Miejska oddała hołd minutą ciszy Panu Janowi Mazurkowi (ówczesnemu 
Przewodniczącemu Rady) oraz Panu Henrykowi Kasperczakowi (ówczesnemu 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej), którzy brali udział w 
procesie tworzenia struktur Gimnazjum w Zbąszynku i prac mających związek z podjęciem 
stosownej uchwały o powołaniu Gimnazjum.  
Oświadczenie zostało przyj ęte przez aklamacj ę. 
 
W celu upamiętnienia tak waŜnego Jubileuszu 10-lecia Rada Miejska uhonorowała 
następujące osoby wręczając pamiątkowe tabliczki: 

- Panią Adriannę Kosicką- Matuła – Dyrektora I Gimnazjum w Zbąszynku 
- Pana Wiesława Czyczerskiego - Burmistrza Zbąszynka,  
- Tadeusza SierŜanta - Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zbąszynku, 
- Krzysztofa Krzywaka - byłego Dyrektora I Gimnazjum 
- Ewę Szymańską – pierwszą Przewodniczącą Rady Rodziców. 

W tym punkcie głos zabrała Dyrektor I Gimnazjum Adrianna Kosicka-Matuła , dziękując 
wszystkim nauczycielom za pracę i ogromny wkład w realizację zadań szkoły. Podziękowała 
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byłemu Dyrektorowi Krzysztofowi Krzywakowi za stworzenie wizerunku i klimatu szkoły, które 
stały się solidnym przygotowaniem do realizacji celów placówki. W imieniu pracowników I 
Gimnazjum oraz własnym Pani Dyrektor podziękowała władzom gminy oraz wszystkim 
radnym za nadzór i wspieranie. Zaprosiła równieŜ na oficjalne uroczystości związane z 
Jubileuszem 10-lecia istnienia Gimnazjum, które będą miały miejsce 13 marca br. w Domu 
Kultury.  
Następnie głos zabrał Tadeusz Sier Ŝant Dyrektor Szkoły Podstawowej, który pełnił 
funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zbąszynku w okresie powstawania I Gimnazjum. 
W swoim przemówieniu przypomniał początki powstawania placówki m.in. przebieg 
pierwszego posiedzenia Komitetu Rozbudowy Szkoły Podstawowej w Zbąszynku, które 
odbyło się 26 stycznia 1996 roku, od którego zaczęła się rozbudowa szkoły. Z tej okazji Pan 
Tadeusz SierŜant wyróŜnił i podziękował wszystkim osobom oraz organizacjom, w tym 
szczególnie PKP, które okazały swoją pomoc w rozbudowie, brały udział w spotkaniach 
Komitetu, bez których pomocy rozbudowa szkoły nie byłaby moŜliwa. 
Następnie głos zabrał były Dyrektor I Gimnazjum Pan Krzysztof Krzywak  przedstawiając 
swoje refleksje z przebiegu 10-lecia placówki, przypominając, Ŝe szkoła zaczynała od 
jednego telewizora natomiast obecnie cała szkoła jest zinformatyzowana, zradiofonizowana, 
posiada dwie platformy komputerowe, ponadto placówka posiada monitoring, został 
przeprowadzony kapitalny remont sali gimnastycznej, wymieniono wszystkie okna i połoŜono 
nowy dach. Ponadto zmieniono układ rekreacyjny na podwórzu szkolnym. Podsumowując 
radny nadmienił, Ŝe stworzono dobry system i moŜliwości dla rozwoju szkoły. Szkoła 
rozpoczęła działalność 6 oddziałami (ponad 150 uczniów), następnie 18 (450 uczniów), 
obecnie funkcjonuje 13 oddziałów. Ponadto radny wymienił nazwiska pierwszych nauczycieli, 
podkreślając ich ogromny wkład w opracowywanie pierwszych  programów wychowawczych, 
statutów czy systemów oceniania.  
Za największe osiągnięcia 10-lecia funkcjonowania Gimnazjum Krzysztof Krzywak uznał 
następujące fakty: 

- szkoła posiadała finalistów i uczestników konkursów wojewódzkich z j. polskiego, 
biologii, historii, j. niemieckiego, 

- uczeń szkoły reprezentował województwo jako poseł na sejm dzieci i młodzieŜy w 
Warszawie, 

- organizowano konkursy regionalne, odbył się zlot wojewódzki szkolnych klubów 
europejskich, 

- szkoła została wyróŜniona w konkursie „Góra grosza” 
- szkoła miała pokaz artystyczny w wojewódzkim ośrodku metodycznym, 
- placówka posiada własną gazetkę oraz własne radio,  
- w szkole działa mnóstwo kółek zainteresowań. 

Jak zaznaczył Krzysztof Krzywak, jest to niewątpliwie sukces władz samorządowych, władz 
oświatowych, rodziców oraz nauczycieli.  
Podsumowując Krzysztof Krzywak zaznaczył, Ŝe wynikiem działalności Gimnazjum jest 10 
nauczycieli dyplomowanych, 12 nauczycieli przeszło awans na stopień nauczyciela 
mianowanego, nauczyciele otrzymali nagrody od Kuratora, dwa medale Komisji Edukacji 
Narodowej, dwóch nauczycieli otrzymało KrzyŜe Zasługi, 14 nauczycieli otrzymało nagrody i 
wyróŜnienia Burmistrza Zbąszynka.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał skład ówczesny Komisji Oświaty oraz 
przebieg sesji, podczas której podjęto uchwałę o powołaniu Gimnazjum.  
 
Następnie uhonorowano stypendystów wyróŜnionych za osiągnięcia w nauce języka 
niemieckiego, przyznając im stypendia w wysokości 100 euro ufundowane przez prof. 
J.Veila, Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek.  



Rada Miejska w Zbąszynku   V kadencja Samorządu 

        2006-2010 

 

 5 

 
 

WyróŜnieni stypendyści to: 
- Anastazja Szymańska,  
- Jagoda Klabisz  
- Stanisław Skrzetuski. 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w imieniu własnym i radnych pogratulował 
stypendystom. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził 5-minutową przerwę. 
 
Po przerwie 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował o planowanym na przełomie kwietnia 
szkoleniu w temacie oświadczeń majątkowych. Radni zostali poproszeni o wpisanie się na 
listę deklarując chęć uczestnictwa w szkoleniu.  
 
Do pkt.9  

 
Polityka społeczna w zakresie działalno ści OPS 

 
Pani Kierownik OPS Danuta Kłos przedstawiła sprawozdanie z działalności finansowo-
rzeczowej OPS za rok 2008 rok wraz z informacją o stanie organizacyjnym, wskaźnikach 
oceny i zamierzeniach OPS na 2009 r. /sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  stwierdził, Ŝe OPS w Zbąszynku jest dobrze funkcjonującą 
jednostką, jednak radnego zastanowił problem czy przy tak olbrzymim potencjale działań 
realizowanych przez Ośrodek nie zagubi się pewnej wraŜliwości i sensowności istnienia 
takiej jednostki, tj. kontaktu z ludźmi. Ponadto radny zwrócił uwagę na wzrost liczby ludzi 
samotnych i usług opiekuńczych, naleŜałoby więc, zdaniem radnego, powrócić do rozmów 
ze Zdrovitą. 
W odniesieniu do powyŜszego Kierownik OPS potwierdziła, Ŝe ilość zadań spoczywających 
na OPS jest ogromny, ale człowiek i jego problemy zawsze były na pierwszym miejscu i 
Ośrodek załatwia w pierwszej kolejności sprawy najpilniejsze. 
 
Radny Wojciech Półtorak  podziękował za bardzo dobre i sprawne opracowanie wniosków 
dla rolników w związku z akcją suszy. Jako członek Komisji Szacującej zwrócił się z prośbą, 
by w przyszłości przedstawić członkom Komisji regulamin i zakres działania Komisji w 
terenie. 
Rada Miejska przyj ęła jednogło śnie przedstawione sprawozdanie z działalno ści OPS w 
Zbąszynku. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur w imieniu Rady i własnym podziękował Pani Kierownik 
oraz współpracownikom OPS. 
 
Do pkt. 10  

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilakt yki i Rozwi ązywania Problemów  
Alkoholowych za 2008 rok 
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Informację przedstawiła Przewodniczący Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych Mariola Szukalska /informacja stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/. 
Radny Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, Ŝe zarówno sprawozdanie z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych jak i raport Burmistrza z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii powinny przyjąć w przyszłym 
roku całkowicie inną formułę, poniewaŜ sprawozdanie przedstawia realizację budŜetu obu 
Programów, z której nie wynika informacja o sposobie realizacji celów, wniosków z celów, jak 
czy poprawa diagnostyki. MoŜe naleŜałoby zmienić formułę całego programu, zdaniem 
radnego powinny zaistnieć projekty, wnioski, raporty wynikające z realizacji celów. 
 

Zdaniem radnego Wojciecha Półtoraka  ocena działalności GKPiRPA jest pozytywna, w 
sprawozdaniu przedstawione są nie tylko koszty ale i wskaźniki oraz zamierzenia, które 
zostały zrealizowane w 2008 roku. Radny stwierdził, Ŝe moŜna by było jedynie uzupełnić 
informację o zamierzeniach na 2009 rok. 

Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska  potwierdziła, Ŝe wniesione uwagi zostały juŜ 
przedstawione na posiedzeniach Komisji Rady i zostaną wniesione do pracy Komisji 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w bieŜącym roku. 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił stanowiska i wnioski poszczególnych Komisji 
Rady w temacie przedstawionego sprawozdania. 

Radny Mieczysław Maciejewski  odnosząc się do uwagi radnego Krzysztofa Krzywaka 
stwierdził, Ŝe wszystkiego nie moŜna zaplanować, niektóre zadania samoistnie powstają w 
toku pracy Komisji. Zdaniem radnego zadania Komisji są realizowane w bardzo dobrym 
stopniu. 

Radny Krzysztof Krzywak  zaznaczył, Ŝe naleŜy mieć świadomość, Ŝe pracujemy na 
Gminnym Programie, w którym zostały załoŜone pewne cele i co roku naleŜałoby 
odpowiadać sobie czy te cele zostały zrealizowane, bo przedstawione sprawozdanie nie 
zawiera takiej informacji. 

Nie wniesiono wi ęcej uwag. 

Rada Miejska przyj ęła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Prof ilaktyki i 
Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok . 

 

 
Do pkt. 11  

Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Pr zeciwdziałania Narkomanii  
za 2008 rok  

 
Raport przedstawiła Przewodnicz ący Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwi ązywania 
Problemów Alkoholowych Mariola Szukalska  /raport stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu/. 
Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Pr zeciwdziałania Narkomanii  
za 2008 rok został przyj ęty. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur podziękował Przewodniczącej za trud i zaangaŜowanie w 
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pracę . 
 
Do pkt. 12  

Podjęcie uchwał 
a/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości - projekt nr 1. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXI/10/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXI/10/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu/. 
 
 
b/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości - projekt nr 2. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXXI/11/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXI/11/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści została podj ęta jednogło śnie   /uchwała stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu/. 
Liczba radnych obecnych przy głosowaniu – 13 - w głosowaniu nie wzięła udziału radna Wioleta 
Muszyńska. 
 
c/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli – projekt nr 3. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 13 głosach „za” i  1 głosie „przeciw”  podjęła 
uchwałę Nr XXXI/12/2009 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXI/12/2009 w sprawie regulaminu wynagradzania nau czycieli została podj ęta przy 13 
głosach „za” i 1 głosie „przeciw”  /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/. 
 
d/. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz 
umieszczenia w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej, obiektów budowlanych 
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niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz 
reklam - projekt nr 4. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały i przedstawił stanowiska Komisji Stałych, 
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił wniosek formalny o dopisanie tematu infrastruktury 
energetycznej do treści paragrafu 1 pkt 5 projektu odczytanej uchwały. 
Radny uzasadnił swój wniosek przyszłą budową farm wiatrowych na terenie naszej gminy. 
Zgodnie z wnioskiem paragraf 1 pkt 5 otrzymałby następujące brzmienie: 
„Ustala się roczne stawki opłat za 1m2 powierzchni pasa drogowego drogi zajętego przez 
rzut poziomy umieszczonego urządzenia infrastruktury telekomunikacyjnej i energetycznej  
w obszarze zabudowanym i niezabudowanym w wysokości 0,00zł”. 

Odnosząc się do wniesionego wniosku Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe 
kwestia powinna być przedyskutowana na Komisjach, energetyka nie powoduje napędzania 
koniunktury w znaczeniu wzrostu dochodów w budŜecie gminy, jest to typowo komercyjna 
działalność, poza tym zdaniem Burmistrza rozprowadzanie sieci energetycznej pod potrzeby 
budowy farm wiatrowych powinno być bezwzględnie odpłatne.  

Radny Wojciech Półtorak  podtrzymał swój wniosek. 

Za przyjęciem wniosku głosowano - 6 głosów „za”, 7 „przeciw” i 1 głos wstrzymujący. 
W związku z powy Ŝszym wniosek oddalono. 

Radna Halina Taczała  zgłosiła wniosek formalny o ustalenie stawki opłaty przynajmniej na 
poziomie 1 zł.  

Za przyjęciem wniosku głosowano 6 głosów „za” i 8 głosów „przeciw”. 
W związku z powy Ŝszym wniosek oddalono. 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 8 głosach „za” i 6 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę Nr XXXI/13/2009 zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz umieszczenia w pasie drogowym urządzeń 
infrastruktury technicznej, obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania 
drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXI/13/2009 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie wysoko ści stawek opłat za zaj ęcie pasa 
drogowego dróg gminnych oraz umieszczenia w pasie d rogowym urz ądzeń 
infrastruktury technicznej, obiektów budowlanych ni ezwiązanych z potrzebami 
zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam  została podj ęta 
przy 8 głosach „za” i 6 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 13  do 
niniejszego protokołu/. 

 
Do pkt.13   
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

Odpowiedzi na interpelacje przedstawił Burmistrz Wi esław Czyczerski. 
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W odpowiedzi na interpelację radnego Krzysztofa Krzywaka Burmistrz Wiesław Czyczerski 
poinformował, Ŝe w miarę moŜliwości finansowych gminy i jeŜeli warunki pogodowe pozwolą 
fragment ulicy Platanowej zostanie utwardzony. Ponadto Burmistrz nadmienił, Ŝe w pierwszej 
kolejności wykonany zostanie chodnik.  

W odpowiedzi na interpelację radnego Wojciecha Półtoraka w kwestii oczyszczalni ścieków 
Burmistrz poinformował, Ŝe zostały złoŜone odpowiedzi przez pozwanych, które sąd 
skierował do tut. Urzędu. Obecnie trwa etap zapoznania się i odnoszenia się do odpowiedzi 
udzielonych przez strony pozwane (termin do 15 marca). Nie ma jeszcze terminu rozprawy, 
pierwsza rozprawa tzw. rozpoznawcza planowana jest wstępnie przez prowadzącego 
sędziego na miesiąc kwiecień. Sprawę prowadzi Sąd Okręgowy w Zielonej Górze. 

W odpowiedzi na kolejną interpelację radnego Wojciecha Półtoraka w temacie wyróŜnień 
przyznawanych za działalność kulturalną, Burmistrz poinformował, Ŝe z racji znikomej 
frekwencji nie odbył się Bal Regionu Kozła, na którym corocznie odbywało się 
podsumowanie działalności kulturalnej i wręczanie nagród. Z racji tej, Ŝe bal się nie odbył nie 
nastąpiło równieŜ przekazanie stanowiska Starosty Regionu Kozła; minęła dwuletnia 
kadencja sprawowania funkcji starosty przez Burmistrza Kargowej i tradycyjnie podczas balu 
miało nastąpić symboliczne  przekazanie władzy Wójtowi Siedlca. Jedynie z trzech gmin na 
siedem naleŜących do Regionu Kozła znalazły się osoby chętne do udziału w tymŜe balu 
(zaledwie 40 osób chętnych). Burmistrz poinformował, Ŝe na najbliŜszej Kapitule zostanie 
podjęty temat balu, poniewaŜ zdaniem Burmistrza kwestia jego organizacji niewątpliwie 
wymaga zmiany dotychczasowych zasad.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  potwierdził, Ŝe na najbliŜszej Kapitule Regionu Kozła 
kwestię tę naleŜy wyjaśnić w sposób jasny i zdecydowany. 

Do pkt.14  
Oświadczenia i wolne wnioski 

 
Radna Halina Taczała oświadczyła, Ŝe jest zbulwersowana artykułem w gazecie autorstwa 
Pani redaktor biorącej udział w obradach sesji. Radna zwróciła uwagę, iŜ Pani redaktor nie 
odzwierciedliła rzeczywistego przebiegu głosowania nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia 
zmian do Programu Odnowy Miejscowości Dąbrówka Wlkp. podczas ostatniej sesji, 
poniewaŜ zarówno radna jak i radny Wojciech Półtorak nie byli przeciwni uchwale, a jedynie 
poprosili o pewne wyjaśnienia do uchwały.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy są juŜ wypłacone podwyŜki w Urzędzie i 
jednostkach oświatowych dla pracowników obsługi i administracji? Natomiast w kwestii 
formalnej radny zapytał, czy kaŜda uchwała zgodnie ze Statutem Gminy jest zaopiniowana i 
opieczętowana przez radcę prawnego i czy na Komisję trafiają juŜ zaopiniowane projekty 
uchwał? 
 
Odnosząc się do powyŜszego Sekretarz Jan Makarewicz  poinformował, Ŝe na Komisjach 
pojawiają się róŜnego rodzaju propozycje często zmieniające treść uchwały, w związku z tym 
byłaby potrzeba dwukrotnego opiniowania projektów uchwał przez radcę. Mamy więc takie 
uzgodnienia, Ŝe uchwały są podpisywane po Komisjach. 
 
Burmistrz odnosząc się do zapytania o podwyŜki poinformował, Ŝe w przypadku placówek 
oświatowych nie ma problemu poniewaŜ Dyrektorzy mają przyznane budŜety na cały rok i 
mogą nimi dysponować. Natomiast jeśli chodzi o Urząd to cały czas parlament nie moŜe się 
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zdecydować co do samej tabeli i taryfikatora,  z wstępnych informacji wiadomo, Ŝe w 
miesiącu kwietniu powinno się ukazać stosowne rozporządzenie. 
Radny Krzysztof Krzywak  przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku udało się z Zastępcą 
Burmistrza dojść do wspólnego stanowiska, Ŝe podwyŜki w Urzędzie będą przyznawane na 
zasadach przyjętych w placówkach oświatowych. Radny zapytał, czy ta zasada została 
utrzymana? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe nikt tej zasady nie podwaŜa. 
 
Sekretarz Jan Makarewicz  poinformował, Ŝe szkolenie w temacie oświadczeń majątkowych 
odbyłoby się w godzinach przedpołudniowych i trwać będzie ok. 1,5 godz. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur pogratulował w imieniu Rady oraz własnym grupie 
kolędniczej „Grocze” z Dąbrówki Wlkp., która wzięła udział  w konkursie w Bukowinie 
Tatrzańskiej i zajęła III miejsce zdobywając trofeum - brązową spinkę góralską. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji Rady przez 
czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu. Nie wpłynęły Ŝadne uwagi.  
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych "za”.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XXX 
sesji Rady z dnia 29 stycznia 2009 roku. został prz yjęty jednogło śnie. 
 
Do pkt.15  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1535 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                                  Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                    Maria Dobry                         Jan Mazur 
 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz 
2. Skarbnik  
3. Sekretarz 
4. Przewodniczący Rady 

 
 
 
 
 
 

 

 


